

## Passports issued and delivered by HEROSE

Category: Company information

Dear customers,

HEROSE GMBH ARMATUREN UND METALLE will issue passports which are mandatory due to guidelines in the Eurasian Customs Union when ordered by the customer. The content of these passports is checked and verified by the certification body as part of the certification process for the Eurasian Customs Union. The guidelines and standards valid at the time of certification have been applied.

If HEROSE products are imported into the Eurasian Customs Union at a later date, the legal framework conditions may have changed in the meantime. HEROSE cannot change the templates for the passports for individual customers, as these are part of the certification.

HEROSE confirms the product in delivery conditions within the passport. If additional informations are required at a later date, HEROSE cannot and will not include this additional informations in a revised passport. The purpose of the passport is to document the life-cycle of a product, information such as new added tag numbers must be added to the passport by the responsible person of the customer or operator when they are attached to the product.

HEROSE GmbH  
Quality Management – Global Product Approvals

## Passports ausgestellt und geliefert durch HEROSE

Kategorie: Unternehmensinformation

Sehr geehrte Kunden,

Auf Bestellung erstellt die Fa. HEROSE GMBH Armaturen und Metalle Passports für die ausgelieferten Produkten die aufgrund von Richtlinien in der eurasischen Zollunion zwingend notwendig sind. Diese Passports werden Inhaltlich von der Zulassungsstelle im Rahmen des Zertifizierungsprozesses für die eurasische Zollunion geprüft. Dabei gelten die zum Zeitpunkt der Zertifizierung gültigen Richtlinien und Standards.

Sollten Produkte von HEROSE zu einem späteren Zeitpunkt in die eurasische Zollunion eingeführt werden, können sich in der zwischenzeit gesetzliche Rahmenbedingungen geändert haben. HEROSE kann nicht ohne weiteres die Vorlagen für die Passports für einzelne Kunden ändern, da diese Teil der Zertifizierung sind.

HEROSE bestätigt im Passport den Auslieferungszustand der Produkte. Sollte nachträglich weitere Information bspw. für Tag-Nummern gewünscht sein, kann und wird HEROSE diese nicht nachträglich auf den Passport mit aufnehmen. Sinn des Passports ist die Dokumentation des Lebenszyklus eines Produktes, Informationen wie Tag-Nummern müssen dann vom Kunden oder dem Betreiber selbst angebracht werden und auf dem Passport von der verantwortlichen Person dokumentiert werden.

HEROSE GmbH  
Quality Management – Global Product Approvals